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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 
 
 

 

Referat af 5. ordinære møde i skolebestyrelsen  
skoleåret 2020/21  

 
Onsdag d. 27. jan. 2021 kl. 16.30–19.00 på Teams (online) 
Til stede: Sebastian Horst, Haydee Larsen, Mariane Campolin, René Østergaard, Tania Larsen, Torben 
Vorstrup, Ellen Mølgaard, Sarah Fabricius, Astrid Glerup 
Afbud fra: Camilla Castella og Nikolai Drøschler 
 
1.  O/D Status på KKFO 

(Ved dette punkt deltog også medlem af KKFO-forældreråd Kamilla 
Gregers) 
Vi starter mødet med at drøfte KKFO sammen med KKFO-forældreråd.  
Mariane lægger for med lidt orientering omkring hvorfor de nedenstående 
temaer er valgt til mødet. 
 
• Kommunikation mellem skole/KKFO og forældre 

Skole og kkfo deler nu portal nemlig Aula. Her giver det god mening at 
koordinere informationsflowet, således at der ikke dobbeltinformeres, da 
det kan skabe forvirring hos forældrene. Det vil både skole og kkfo 
naturligvis være opmærksomme på.  

• Trivsel  
Mariane fortæller om trivselssamarbejdet på tværs af skole og kkfo. Det 
gør det nemmere nu hvor eleverne også er samlet i klasser på kkfoen, og 
at personale fra kkfo også er aktive i skoledelen. 
Selvfølgelig skal venskaber på tværs af klasser også styrkes, disse 
samarbejdes der også om, men på grund af den nuværende situation er 
der primært fokus på klassefællesskabet. 

• Flytning af børn mellem matrikler  
Mariane fortæller om de mere generelle retningslinjer for et 
matrikelskift. Inddragelse af forældre i et almindeligt matrikelskift er en 
vigtig del at processen. 
Lige nu er der flyttet børn, da det pga Corona har været nødvendigt at 
samle klasserne, og kkfo vurderer at eleverne ikke skal flyttes tilbage 
fordi perioden hvor man skal være samlet i klassen kommer til at blive 
så lang. Der har været stor opmærksomhed på at skiftet skulle være trygt 
for alle børn, der er dermed også flyttet personale mellem matriklerne så 
der ikke er nogen børn der har stået i en pasningssituation uden kendte 
voksne. 

• Fordeling af nye børn i maj 
Eleverne fordeles i to grupper i henholdsvis Wittenbergade og 
Ungarnsgade. Klassedelingen forskydes – hvordan processen skal foregå 
præcist, er ikke helt på plads.   

Mariane, Haydee 
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Vi taler om hvor det årlige fællesmøde mellem SB og Forældrerådet skal 
lægges. Vi hælder til efteråret. 
 

2.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Dagsorden godkendt med den ændring at punkt 9 udskydes til næste møde, 
og punkt 8 tages efter punkt 10. 

Sebastian 
 

3.  O Meddelelser fra formanden 
• Der kommer et gratis onlinekursus for forældre-bestyrelsesmedlemmer – 

Sebastian sender link rundt 

Sebastian  
 

4.  O  Meddelelser fra skolelederen 
• Vi modtager 126 børn til de kommende 0.klasser, det peger på 5 klasser 

til næste skoleår. Sidste år blev 22 elever afmeldt igen fra januar til 
august, så vi er opmærksomme på at det samme kan ske i år, og vi 
dermed skal holde os på 4 klasser, for at undgå senere 
sammenlægninger. 

Torben  
 

5.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
• René og Udskolingen melder tilbage at de trods omstændighederne 

trives, og at vi glæder os til at se eleverne igen. 
• Ingen meddelelser fra indskolingen andet end at der knokles på med 

både nød- og fjernundervisning. 

René og Tania 
 

6.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
• Astrid fortæller at der ikke har været holdt elevrådsmøde.  
• Det er Astrids indtryk at de unge er gode til at være sammen omkring 

forskellige interesser online. Men at mange glæder sig til at komme 
rigtig i skole igen. 

Laura og Astrid 
 

7.  O Status på Corona og nødundervisning 
Skoleledelsen giver en opdatering på hvordan det går med hjemsendelse og 
nødundervisning af de store og små elever. 
• Torben, Mariane og Camilla redegør for status på nød- og 

fjernundervisning samt nødpasning i henholdsvis ind- og udskolen samt 
KKFO.  

• Skolen forsøger hele tiden at justere indsatsen, så den står mål med 
opgaven. I øjeblikket er ca. 100 elever tilmeldt nødpasning i skolen og 
noget færre antal i KKFO. Tallet er stigende begge steder, det gør at de 
praktiske og logistiske vilkår hele tiden ændres, ligesom behovet for 
antal personaler der er fysisk til stede på skolen, er stigende. Derfor vil 
forældre og elever der arbejder hjemmefra, også blive påvirket af de 
skiftende omstændigheder for nød- og fjernundervisning. 

• Skolebestyrelsen anerkender det store arbejde der lægges for at aktivere 
eleverne i denne situation, hvor intet er som det plejer. Den 
opfindsomhed og vilje til at få undervisningen til at give mening for alle, 
som lærerne lægger for dagen, går ingenlunde ubemærket hen.  

 

Torben 
 

8.  B Valg af næstformand 
Skolebestyrelsen skal vælge ny næstformand, da den tidligere er udtrådt af 
bestyrelsen. Formanden foreslår Sarah Fabricius.  
Skolebestyrelsen vælger Sarah Fabricius. Sarah glæder sig til opgaven😊😊 
 

Sebastian 
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9.  O/B Orientering om regnskab og godkendelse af budget 
Skolen fremlægger regnskab og budget til godkendelse.  
Udskydes til næste møde da budgettet fra forvaltningen ikke er på plads 
endnu. 

Torben 
 

10.  D Kommunikation på Aula 
Foranlediget af flere diskussionstråde på Aula vil skolen foreslå at 
bestyrelsen drøfter hvordan vi kan bidrage til en god tone og konstruktiv 
dialog på Aula. Skolen har lavet et udkast (se bilag Principper for 
kommunikation) som vi drøfter mhp. en revision af udkastet som så på næste 
møde ville kunne godkendes. 
Torben præsenterer udkastet og lader det være op til bestyrelsen at drøfte og 
gå videre med det. 
Diskussionen er velkommen, og det forslås at lave to dokumenter; 
• et dokument i form af et princip i en kort værdibaseret tekst  
• et andet dokument, der er en reel vejledning af hvordan aula og 

meebook anvendes praktisk i de forskellige afdelinger. Dette dokument 
kan løbende opdateres. Dokument nummer to er et praksispapir 

Dokumenterne skal ikke stå alene de skal præsenteres og aktiveres i både 
lærer- og forældregruppe. 
Sebastian og Camilla VK arbejder videre med dette og præsenterer et udkast 
til de to papirer på næste møde. 
 

Torben/Camilla 
VK 
 

11.  O/B Orientering fra profileringsudvalg.  
Udvalget fremsender forinden mødet et oplæg (se bilag Oplæg fra 
profileringsudvalg) til hvordan man ønsker at indhente viden fra skolens 
brugere. Bestyrelsen drøfter oplægget og tager stilling til næste skridt. 
Initiativet roses, og der spørges ind til om der er en procesplan.  
Tanken er at eleverne skal inddrages når elevrådet kan mødes fysisk. 
Personalet det samme, det giver mening når de kan mødes rigtigt igen.  
Forældrene tænkes at kunne få henvendelsen snart.  
Vi drøfter metoder til at indsamle godt anvendeligt data fra de forskellige 
interessenter. 
Udvalget har skolebestyrelsens opbakning til at arbejde videre og facilitere 
processen i de forskellige grupper. 
 

Sebastian 
 

12.  D/B Drøftelse af principper for bæredygtighed  
Et udvalg har udarbejdet forslag til principper for bæredygtighed (se bilag) 
som drøftes mhp. godkendelse eller revision. 
 
Pga. fravær af bestyrelsesmedlemmer gik vi ikke ind i en konkret drøftelse 
af tekstforslaget. Vi drøfter hvordan der kan arbejdes videre med 
lærerkommentarerne, som Tania og René har fået foreløbigt. Vi aftalte at 
Tania og René laver forslag til ændringer i teksten på baggrund af de 
kommentarer de har fået fra kolleger. Herefter kan en nyt udkast tages op på 
næste møde. 
 

Allan 
 

13.  D Planlægning af forældrearrangement 
På grund af fortsat nedlukning er det ikke så sandsynligt at vi kan afholde 
forældrearrangement med fysisk fremmøde inden for overskuelig fremtid. Vi 
drøfter kort hvad vi ellers kan gøre. 
Intet nyt. Vi afventer at det er tilladt med fysisk fremmøde på skolen. 
Hvis skolen i anden anledning ønsker at lave noget fælles online for 
forældre eller fx ældre elever, vil SB gerne deltage i det. 
  

Ellen/Camila C 
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14.  O Eventuelt 
Der spørges ind til og orienteres om trivselstallet der bruges som opstart i 
mange undervisningsmoduler.  
 

Alle 
(18.50) 

15.  D Evaluering af mødet 
Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 
Intet til referat 

Sebastian 
(18.55) 

16.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 
 

Torben 
(19.00) 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 
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Plan for skolebestyrelsen i skoleåret 2020/21 
Opdateret 28. jan. 

Mødedato Emner til dagsordenen 
3. marts • Godkendelse af budget 

• Godkendelse af timeplansfordeling 
• Beslutning om omlægning af UUV-timer til holddannelse 
• Drøftelse af forretningsorden, herunder dagsordensskabelon* 
• Drøftelse af Principper for bæredygtighed 
• Drøftelse af Principper for kommunikation 

14. april • Det musisk-kreative miljø – opfølgning på drøftelsen 22. jan. 2020** 
• Orientering fra Profileringsudvalg 
•  

19. maj • Status på budget og forbrug 
•  

16. juni • Skolebestyrelsens beretning 
• Planlægning af skolens fødselsdag 
• Mødeplan for næste skoleår 
•  

 
* Udskudt til martsmødet pga. tidsmangel på januarmødet og fordi BR først vedtager det nye materialet til 
skolebestyrelser sidst i januar. 
** Jeg foreslår at udskyde punktet til januar da det nye udkast afventer input fra personalet. 
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